
Årsmelding 2023 
Bortelid velforening og hyttelag 

Styret har bestått av 


Kasserer, revisor og valgkomitéen er ikke medlemmer av styret. 


Styret og styrets arbeid i 2023 

Det har vært avholdt syv styremøter i perioden, stort sett på Teams. I tillegg har en del saker blitt 
behandlet pr e-post. 

Det har også blitt gjennomført møter med Bortelid utmarkslag/Bortelid Fjellpark/Bortelid drift og 
utvikling og Åseral kommune. 

Styret har behandlet ulike henvendelser. 

Styret har også i år hatt ekstern kasserer, og benytter et firma for regnskapsføringen. 


Leder Arild Eielsen Grimstad 90643823 arild.eielsen@gmail.com

Nestleder Amanda Møller Didriksen Søgne 99442802 amanda.m.didriksen@outlook.com

Styremedlem Isabelle Larsen Aamdal Søgne 92284065 isabelle.laa@outlook.com

Styremedlem Frank Pettersen Stavanger 90139740 pettersen.frank@gmail.com

Styremedlem Grethe M. Andresen Mandal 95219298 gmandres@online.no

Varamedlem Randi Haukom Kristiansand 46443403 randi.haukom@kristiansand.komm
une.no

Kasserer Jan Daland Kristiansand 97044456 janda@online.no

Revisor Atle Bergset

Valgkomité Kirstin Slotten Staurseth Mandal 90186885 kirstin.slotten.staurseth@lindesnes.
kommune.no

Valgkomité Geir Atle Karlsen Søgne 95916091 geir67.karlsen@gmail.com
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A. Hyttelagets økonomi 
Vi hadde 804 betalende medlemmer i 2023 mot 839 i 2022. Medlemstallet har de senere årene 
hatt en negativ utvikling. Antall potensielle medlemmer er ca. 1450. Styret jobber med hvordan vi 
skal få rekruttert de som ennå ikke er medlemmer, og håper at et nytt innkrevingssystem for 
kontigenten vil snu denne utviklingen. Medlemskontingenten har for 2023 vært 500 kroner for 
privatpersoner, og denne foreslås videreført. 

På grunn av medlemsutviklingen reduserte vi tilskuddet til løypekjøring noe i forhold til det 
budsjetterte for å unngå et større underskudd. Regnskapet viser et lite underskudd på 1.163 
kroner. Egenkapitalen er solid, og er på 595.622 kroner ved utgangen av 2023. Se årsregnskapet 
for detaljer. 


B. Samarbeid med Bortelid Utmarkslag/Bortelid 
Fjellpark AS 
Bortelid Utmarkslag er ansvarlige for løypekjøringen på Bortelid. Hyttelaget bidro i 2023 med kr. 
240.000 i støtte til løypekjøringen, til felles glede for alle hytteeiere. 

Hyttelaget har et godt og konstruktivt samarbeid med Bortelid Utmarkslag/Bortelid Fjellpark. 


C. Samarbeid med Åseral kommune  
Styret har hatt møter med Åseral kommune. Viktigst i denne perioden har utviklingen av 
Kvitefossmyra som aktivitetsområde vært. Vi ba medlemmene om innspill til hva som burde gjøres 
på området og vi fikk svært mange innspill. Kommunen har fått utarbeidet et utkast til bruk av 
området, men foreløpig er det ikke besluttet gjennomføring. Dette står bl.a. på finansieringen. 
Vellet kan blir utfordret på å bidra økonomisk, enten direkte eller ved at vi søker ulike kilder for å få 
tilskudd. 

Vi har fremmet et ønske overfor kommunen om at fartsgrensen på 50 km i timen blir utvidet slik at 
den begynner ved Skardhei. Dette for å bedre trafikksikkerheten for de som ferdes til fots i dette 
området. 

Vi har drøftet aktuelle reguleringsplaner med kommunen og utmarkslaget. 




D. Borteliaden – påskeskirenn 
På påskeaften ble det tradisjonsrike skirennet Borteliaden 
arrangert på skistadion. Godt over 300 barn mellom 0-10 år 
deltok i rennet. Med godt vær, nye start- og målbannere, 
premier fra Bortelid Mat og Sørlandschips, samt hjelp fra 
Røde Kors, ble det en flott dag med mye skiglede! 

I styret arbeider vi med å optimalisere organiseringen av 
skirennet. I fjor gikk vi derfor bort fra aldersbestemte grupper, 
og vi kommer til å videreføre denne løsningen med puljevis 
start uavhengig av alder. Vi forsøker også å finne løsninger i 
målområdet for å unngå trengsel og kødannelser. 

Vi gleder oss til Borteliaden som i år blir lørdag 30. mars. 







E. Nettsider (internett)  
I 2023 fikk velforeningen vår egen nettside, www.bortelidvel.no. Tjenesten leveres av Ambio 
Software og vi har lagt ned mye arbeid for å opprette nettsiden, samt holde den oppdatert med 
nyheter og ting som skjer på Bortelid. På nettsiden publiseres referater fra møter i har i styret, 
både styremøter, dialogmøter vi har med Åseral kommune og utmarkslaget, og andre aktuelle 
saker. Vi har informert om nettsiden på facebookgruppen Bortelid beboerforum, da dette er den 
gruppen som har flest medlemmer tilknyttet Bortelid. 

All kommunikasjon fra styret og velforening vil blir formidlet via nettside, både årsberetninger og 
regnskap, årsmøtereferater og aktuelle saker og ting som skjer. 





F. Felles oppskyting 
av fyrverkeri  
Nyttårsaften ble det igjen 
fyrverkeri på skistadion kl. 19.00 
etter et års opphold. 
Arrangementet ble annonsert på 
hjemmesiden og på Facebook. 
Utmarkslaget betalte for 
fyrverkeriet og styremedlemmer 
med god hjelp av andre frivillige 
sørget for oppskytingen. 

Med flott vær ble fyrverkeriet 
svært vellykket, med anslagsvis 
500 voksne og barn som tilskuere. 




G. Dugnad 
Lørdag 9. september ble det arrangert dugnad. Over 50 personer deltok. 

Oppmøte var ved skisenteret, og derfra ble det fordelt folk ut i grupper spredt over et større 
område. Det ble blant annet arbeidet med ny gangsti mellom Velia og butikken, og påfyll av singel 
på gangstier mellom Panorama og Velia. På fotballbanen i Panorama ble det hogget trær rundt 
banen og gruset. 

Vellet stilte med mat og drikke. Ettersom det kom flere på dugnaden enn de som hadde meldt seg 
på ble det noe knapt med mat. 

Stor takk til alle dere som var med, spesielt til utmarkslaget som hadde oppgaver klare og som 
stilte med utstyr og materialer. 

Dugnaden ble ledet av representanter fra styret, grunneiere og utmarkslaget. 

Det har nå blitt en godt innarbeidet tradisjon med dugnad i septemer. Fast tidspunkt er andre 
lørdag i september, og vi ber om at alle som vil delta melder seg på når vi annonserer 
arrangementet, slik at vi kan sikre tilstrekkelig mat og drikke. 




Økonomi 





Saker til beslutning 
A. Saker fra styret  

 1. Kontigent 
	 Iht. Vedtektenes paragraf 3 skal årskontigenten fastsettes på årsmøtet for ett år av  
	 gangen. 

	 Forslag: Årskontigenten foreslås uendret kr. 500 for ordinære medlemmer(hytteeiere) og  
	 kr. 800 for andre (næringsdrivende m.fl.)


2. Endring av navn på forening 
	 Styret ønsker å endre navnet på vellet fra Bortelid Velforening og Hyttelag til Bortelid vel.  
	 Dagens navn er langt og tungvindt, og et nytt navn er en forenkling. 

	 Forslag: Foreningens navn endres til Bortelid vel. 


B. Saker fra medlemmer 
Iht. Vedtektenes paragraf 4 må forslag meldes inn senest ei uke før årsmøtet. Send e-post til 
styrets leder, Arild Eielsen: arild.eielsen@gmail.com. 


Valg 
Av dagens styremedlemmer er Isabelle Larsen Aamdal og Grethe M. Andresen valgt for ett år til. 


De øvrige styremedlemmene er på valg og foreslås gjenvalgt for to nye år. Det skal også velges et 
varamedlem. 


I tillegg skal det velges revisor og kasserer. 


Følgende skal derfor velges på årsmøtet: 

- Tre styremedlemmer – 2 år 

- Ett varamedlem – 2 år 

- Valgkomitè 

- Kasserer og revisor


Årets valgkomité har fått med følgende kandidater:  
- Styremedlem: Frank Pettersen, Stavanger – 2 år 

- Styremedlem: Amanda Møller Didriksen, Søgne – 2 år 

- Styremedlem: Arild Eielsen, Grimstad – 2 år 

- Varamedlem: Frank Rasmussen, Søgne – 2 år 

- Valgkomitèen: Kirstin S. Staurseth og Geir Atle Karlsen – 1 år 

- Kasserer: Jan Daland – 1 år 

- Revisor: Atle Bergset – 1 år 


Nytt styre vil konstituere seg selv. 



Informasjon 
Panteautomater 
Søgne Røde kors har satt opp panteautomater ved noen av søppelcontainerne og de er meget 
takknemlige for alle pante-bidrag fra hyttefolket. Hyttelaget anbefaler å benytte disse for å støtte 
Røde Kors sitt viktige og gode arbeid på Bortelid!

I 2023 fikk de inn netto kr 150 850 som er en liten nedgang fra 2022. Disse pengene er for øvrig 
helt avgjørende for å opprettholde deres tjenester på Bortelid. Drift av hytte, mat til mannskaper, 
kurs av mannskaper og kostnader/innvesteringer i kjøretøy. Røde kors takker for all hjelp, bistand 
og velvilje.


Hundeeiere 
Bruk pose og ta den med til egnede søppeldunker, dette gjelder både sommer og vinter. 
Hundelort og poser i skiløypene irriterer stort og ødelegger for den rene, hvite naturopplevelsen!

Vis også respekt for båndtvangen, husk at det fins både barn og voksne som er redde for hunder.


Hytteavfall 
Vi minner om at konteinerne er beregnet for normalt husholdningsavfall; større gjenstander 
(møbler, materialer o.l.) bringes 
til et renovasjonsanlegg. Det er 
også mulig å sortere glass og 
metall, samt nye papp- og 
plastkontainere ved 
parkeringsplassen på 
skistadion. 

Det er en prosess på gang for 
endring av ordningen for 
hytteavfall.


Løypevett 
Ta hensyn til hverandre i 
skisporet. Husk alltid å holde til 
høyre i den oppkjørte løypa. 
Sporsetteren lager spor for 
klassisk i begge ytterkanter av 
tråkkemaskinens bredde. 
Mellom sporene for klassisk 
prepareres det for skøyting. 
Stopper du for å prate med 
kjente e.l., trekk ut av løypa.




Ladestasjon 
Det er ladestasjon for el-biler. 
Ladestasjonen ble oppgradert i 
2023 og er plassert ved 
butikken og er skiltet fra veien. 
Husk å ikke oppta ladestasjonen lenger enn nødvendig.


Drivstoffpumpe 
Utmarkslaget satte i 2018 satt opp drivstoffpumper for bensin og diesel. Denne er også plassert 
like ved butikken. Det er nå også et anlegg for luftpåfyll på anlegget.
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Hvem har ansvar for utbygging, 
drift og vedligehold av 

løypenettet?  
Som tidligere år gir vi en kort over hvilke aktører som har ansvar for løypenett og infrastruktur på 
Bortelid:


Bortelid Utmarkslag SA 
Bortelid Utmarkslag er ett samvirkeforetak der de sentrale grunneierne (7 stk) på Bortelid er 
representert og samarbeider om fellesarealer og infrastruktur som er nødvendig for å få til en 
helhetlig drift, utbygging og fordeling av midler. Medlemmene i Bortelid Utmarkslag får bla. ikke 
betalt for løypetraseer som går over deres grunn i motsetning til eksterne grunneiere som blir 
kompensert for dette.


Bortelid Fjellpark AS  
I forbindelse med reguleringsplanen for Bortelid av 1995 ble det etablert et felles selskap for 
næringsliv og grunneiere. Selskapet heter Bortelid Fjellpark AS og eies av Bortelid Utmarkslag. 
Selskapet har ansvar for utbygging og drift av felles infrastruktur som skiløyper, tur- og 
sykkelløyper, turist- og aktivitetsinformasjon, klatrevegger, frisbeegolfbane og andre 
aktivitetstilbud.

Bortelid Fjellpark arrangerer også Bortelid Høstmarked og bidrar til gjennomføring av flere 
idrettsarrangement gjennom året.


Frivillig løypeavgift  
Hyttelaget oppfordrer alle til å bidra 
slik at vi fortsatt får best mulig kvalitet 
på løypekjøringen, inklusiv 
tilkomstløyper i eldre hyttefelt!

Betales til: Bortelid Fjellpark AS Beløp: 
kr. 1568 (alle beløp mottas med takk)

Kontonr.: 2801.21.22731

Vipps: 128710


Hvem betaler for 
løypekjøringen og 
aktivitetstilbud? 
Hyttelaget støttet i 2023 løypekjøingen 
med 240 000 kroner.

I reguleringsplaner etter 1995 er alle 
«nye» hytteeiere i 
reguleringsbestemmelsene, pålagt å 
betale en løypeavgift til Bortelid 
Fjellpark AS, p.t. kr. 1568 pr. år (inkl. 
mva). De «gamle» hytteeierne, er ikke 
forpliktet til å betale dette, men siden 

alle har glede av de samme løypene, 
oppfordrer hyttelaget sterkt også de «gamle» hytteeierne om å betale frivillig løypeavgift til 
Bortelid Fjellpark AS for at dette skal bli mer rettferdig.
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Nye hytter blir fakturert hvert år sammen med vei og brøyteavgiften. Eldre hytter oppfordres til å 
støtte arbeidet ved å bruke betalingsinformasjon her eller i forbindelse med oppfordring til bidrag 
som sendes ut i mars/april.

Antall innbetalinger kan ha betydning for hvor det prioriteres løypekjøring.

Spørsmål til Bortelid Fjellpark kan rettes til service@bortelid.no


Brøyting og strøing 
Reglement og rutiner for hvordan det arbeides med veivedlikehold på Bortelid ligger på http://
www.bortelid.no/broyting. Der ligger også prislister og info om mulighet for tilleggstjenester som 
oppsetting av brøytestikker og strøing av hyttetun.

Kontaktinfo: Send infosms til brøytemannskap: BORTELID VARSEL <meldingen din> til 26200 
vakttelefon tlf. 38 13 34 00 – tastevalg 6

Bestillinger av avtaler, adresseendringer. Spørsmål og tilbakemeldinger som ikke haster sendes til 
vei@bortelid.no


Vannposter 
Hytter uten kommunalt vann henter vann i vannposter fordelt i hytteområdene. Utmarkslaget har 
ansvar for drift og betaler kommunen for vannforbruket. Det oppfordres til å bruke minst mulig 
vann og melde fra om lekkasjer og andre feil snarest til vann@bortelid.no eller sms til BORTELID 
VARSEL <meldingen din> til 26200 for å holde kostnadene nede.
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TUSEN, TUSEN TAKK 
til alle som har hjulpet 

styret gjennom året med  
deltakelse på dugnad, 

Borteliaden, fyrverkeriet, m.m.!
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